
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 11. august 2022 stillet følgende spørgsmål nr. 

977 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares foreløbigt. Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V). 

 

Spørgsmål nr. 977:  

”Ministeren bedes redegøre for den gennemsnitlige ventetid for patienter, der har 

behov for fertilitetsbehandling for hver af de offentlige fertilitetsklinikker. Ventetiden 

bedes opgøres fra tidspunktet for henvisning til tidspunktet for påbegyndt behand-

ling.” 

 

Svar: 

Spørgsmålet besvares foreløbigt, da der er behov for at indhente bidrag til besvarel-

sen. Jeg forventer at kunne besvare spørgsmålet endeligt primo oktober. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Magnus Heunicke      /      Sabine Godsvig Laursen 

 

Folketingets Sundhedsudvalg 
 

Holbergsgade 6 
DK-1057 København K 

 
T +45 7226 9000 
F +45 7226 9001 

M sum@sum.dk  
W sum.dk  
 

 
Dato:  18-08-2022 
Enhed: JUR 

Sagsbeh.: DEPSAGL 
Sagsnr.: 2210245 
Dok. nr.: 2372797 

 

Offentligt
SUU Alm.del - foreløbigt svar på spørgsmål 977

Sundhedsudvalget 2021-22

mailto:sum@sum.dk
http://sum.dk/

